
BR.0002.26.2012
Nowa Sól, 13 lipca 2012 r.

Protokół Nr XXVI/2012
z XXVI  sesji Rady Powiatu Nowosolskiego

z dnia  13 lipca 2012 r.

XXVI  sesja  Rady  Powiatu  Nowosolskiego  IV  kadencji  została  zwołana  przez 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  Romualda  Fedorczaka  na  podstawie  art.  15  ust.  7 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  (tekst jednolity Dz. U. z 2011 r. 
Nr 142, poz.  1592 z późn. zm.)  oraz  w oparciu o § 2 ust.  3 Regulaminu Rady Powiatu 
Nowosolskiego (zał. Nr 4 do Statutu Powiatu) (zawiadomienie - załącznik nr 1).
W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
O godzinie  8:00  Wiceprzewodniczący  Rady Powiatu  Romuald  Fedorczak  otworzył  sesję, 
stwierdzając na podstawie listy obecności radnych, że w sesji uczestniczy 15 radnych i Rada 
jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował,  że  w dniu 10 lipca  2012 r.  do 
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Nowosolskiego  wpłynął  wniosek  Zarządu  Powiatu  o 
zwołanie  sesji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  zmiany  w Statucie 
Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowej Soli.  Wiceprzewodniczący odczytał  ww. wniosek, który stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmiany  w  Statucie 

Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Nowej Soli. numer druku 0520/68/2012/R.

4. Zamknięcie obrad.

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.

Radni jednomyślnie, 15 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad.

Ad.3. 1

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Romuald Fedorczak –  „Projekt uchwały przedstawi 
Starosta Józef Suszyński”.

Starosta Nowosolski Józef Suszyński -  „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Więcej na 
ten  temat  powie  p.  dyrektor  nowosolskiego  szpitala.  Ja  chciałem  tylko  jedną  rzecz 
powiedzieć. Wnioskowaliśmy o zwołanie tej sesji, ponieważ nasz szpital stoi przed wielką 
szansą. Został wybrany głosami innych placówek służby zdrowia na lidera konsorcjum, które 
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będzie się ubiegało o usługę w  zakresie ratownictwa medycznego na środkową i południową 
część województwa. To jest bardzo prestiżowa sprawa. Może tutaj nie ma wprost interesu 
naszego  szpitala,  czy  naszego  powiatu.  On  jest  pośredni,  chodzi  o  jak  najlepsze 
zabezpieczenie tych  usług i  wiedząc jak dobrze zorganizowany jest  nasz szpital,  jesteśmy 
przekonani,  że  podobnie  dobrze  będą  zorganizowane  te  usługi.  Tymczasem,  z  tego  co  
p. dyrektor mi mówiła, spodziewane są oferty firm nawet z Małopolski. Czyli może na ten 
rynek wejść jakiś podmiot, który ma słabe rozeznanie, będzie i tak zatrudniał naszych lekarzy, 
naszych  kierowców karetek,  w cudzysłowiu  naszych  oczywiście,  miejscowych.  A według 
naszej oceny jest zagrożenie, że ta usługa będzie obarczona większym ryzykiem przynajmniej 
na początku funkcjonowania. Tak więc w interesie naszej społeczności uważamy, jest pomóc 
szpitalowi  właśnie  poprzez  wprowadzenie  takiej  zmiany  do  statutu,  który  niedawno 
przyjmowaliśmy. A to konsorcjum zostało założone dosłownie na dniach. Prószę p. dyrektor, 
żeby więcej powiedziała na ten temat”.

Dyrektor Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowej Soli Bożena Osińska - „Powiem szczerze, że szpital nie garnie się aż 
tak bardzo do tej ciężkiej  pracy natomiast stan prawny jest taki, że ustawa o ratownictwie 
medycznym, która ruszy z dniem 1 stycznia 2013 r. obliguje wojewodę do innego podziału 
obszarowego  województwa  lubuskiego.  Na  terenie  województwa  powstaną  dwa  centra 
powiadamiania ratunkowego. Wspominałam Państwu na poprzedniej sesji.  W ramach tych 
dwóch jednostek  znajdą  się  2  obszary  działania  dla  ratownictwa  medycznego.  Narodowy 
Fundusz Zdrowia zdecydował o wyborze po jednej ofercie na poszczególny obszar. Tak jak 
p.  Starosta  wspomniał,  my  jesteśmy  zlokalizowani  w  centralno  -  południowym  obszarze 
działania  i  mamy  szanse  złożyć  ofertę  do  Narodowego  Funduszu  Zdrowia  ale  tylko 
i wyłącznie jako całość, ponieważ podmiotów realizujących to zadanie w tym obszarze jest 7 
a nawet 8 bo są i dwie jednostki komercyjne.  Żeby skutecznie ubiegać się o całe zadanie 
musimy  złożyć  wspólnie  jedną  ofertę.  W  związku  z  powyższym,  musimy  się 
zinstytucjonalizować,  musimy  być  jednym  ciałem,  spełniać  same  wymagania  i  tak  jak  
p. Starosta wspomniał, pozostałe jednostki organizacyjne z poszczególnych powiatów, Nową 
Sól wyznaczyły na lidera. Założyliśmy konsorcjum, jesteśmy w trakcie podpisywania umowy 
i jesteśmy  zainteresowani  złożeniem  jednej  wspólnej  oferty.  Oczywiście  będzie  jeszcze 
mnóstwo trudności formalno - prawnych do pokonania, będziemy chcieli to zrobić, jesteśmy 
w  tej  chwili  w  sytuacji  dość  skomplikowanej,  ponieważ  jeden  z  podmiotów,  jest 
zainteresowany tym, aby ten obszar działania naszych powiatów troszkę inaczej logistycznie 
ułożyć. Na to nie ma zgody ani lidera, ani poszczególnych jednostek, z uwagi na to, że jest 
krótki czas i na zmiany w obszarach nie możemy sobie pozwolić ponieważ ofertę będziemy 
składać do kontraktowania w początkowych dniach września.  Dzisiejsze działania  między 
innymi  zapis  dotyczący  zgodności  działania  całego  konsorcjum z  planem zabezpieczenia 
ratownictwa  medycznego  województwa  lubuskiego,  bo  już  nie  ma  szczątkowych  planów 
powiatowych,  jest  tylko  jeden  wojewódzki,  jest  jednym  z  wymogów  stawianych  przez 
Narodowy  Fundusz  Zdrowia.  Także  na  razie  walczymy  z  tym,  żeby  spełnić  wszystkie 
wymagania  formalne,  których  na  dzień  dzisiejszy  jeszcze  do  końca  jeszcze  nie  znamy. 
Wiemy już, rozmawiałam z wojewodą, jakie będzie stawiał przed nami i przed Narodowym 
Funduszem też, który jest pośrednikiem w kontraktowaniu, wymagania prawne natomiast nie 
wiemy,  jakie  to  będą wymagania  merytoryczne  i  formalno -  prawne,  które określi  prezes 
Narodowego Funduszu Zdrowia myśmy mam nadzieję  moglibyśmy na dniach te pozostałe 
kryteria spełnić. Cała walka z kompleksowym i dobrym przygotowaniem jeszcze przed nami. 
Proszę  państwa  o  zatwierdzenie  tej  zmiany  ponieważ  jest  to  zmiana  nie  wnosząca 
szczególnych  treści,  wartości,  natomiast  rzeczywiście  pozwala  nam  spełnić  wymaganie 
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formalno - prawne, które znajdzie się w kryteriach specyfikacji ogłaszanych przy konkursie 
przez Narodowy Fundusz Zdrowia”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Romuald Fedorczak –  „Proszę,  otwieram dyskusję 
nad omawianym projektem uchwały. Czy ktoś z państwa chce zabrać głos? Nie widzę a więc 
przechodzimy do głosowania nad omawianym projektem uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmiany  w  Statucie  Wielospecjalistycznego  Szpitala  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli -  numer druku 0520/68/2012/R”.

Głosowanie:
za - 15,
przeciw - 0, 
wstrzymujących - 0.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Romuald  Fedorczak  –  „Rada  jednogłośnie,  
15 głosami „za” podjęła powyższą uchwałę”.

Uchwała Nr XXVI/161/2012  - załącznik nr 5.

Ad. 4. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Romuald Fedorczak – „W związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamykam XXVI sesję Rady Powiatu Nowosolskiego”.

Sporz. (-) M.Wasilewska
Przewodniczący Rady Powiatu

(-) Jarosław Suski
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